

E-mail/courriel:

(H/M)\_

postal:

Postal Code/code

Address/adresse: Team/équipe: Tel/tél:(W/T)

Name/nom:

## DE KIWANIS KIWANIS BED RACE DE COURSE

Dow's Lake / Iac Dow

Name (Title, First Name, Last Name	Address/adresse	City/ville Province	Postal Code	Telephone/téléph	
Nom (titre, prénom, nom de famille)			code postal	(H/M)	(W/T) • • • • • • • • • • • • • • • • • • •
		<del> </del>			
ledges must be collected before the e	vent and turned in at registration.	Supporting childre	en in our Venir en aide	e aux enfants de notre	TOTAL: \$
ledges must be collected before the e dons doivent être recueillis avant l'év	ion. community. One o	community. One can make collectivité. Une personne peut			
s issued on pledges of \$10.00 and over. / Des reçus seron	nt ámis nour des dons de 10 \$ et nlus	a difference.	faire la diffé	rence.	

Kiwanis Club of Ottawa Foundation Charitable Number / Numero de don de charite de la Foundation du Club Kiwanis D'Ottawa : 0306589-65-10 • www.ottawakiwanis.org/bedrace

Privacy Statement: The Kiwanis Club of Ottawa is committed to respecting your privacy and the personal information that you give to us, and only authorized personnel have access to this information. The personal information will be used and disclosed, only as is required: 1) to notify you of our Bed Race events; 2) to process your payment and collect any amounts owing to us; and 3) to meet our regulatory requirements. The Kiwanis Club of Ottawa does not share its donor and fundraising supporter lists with third parties. If you have any questions about our privacy procedures, please do not hesitate to contact Rita Harper at 613-233-1900.

Énoncé de confidentialité: Le Club Kiwanis d'Ottawa s'engage à respecter votre droit à la vie privée et les renseignements personnels que vous lui fournissez; l'accès à ces renseignements est restreint au personnel autorisé. Les renseignements personnels seront utilisés et divulgués seulement lorsque cela s'avèrera nécessaires, soit pour : 1) vous informer de nos activités liées à la Course de lits; 2) acheminer votre paiement et récupérer les montants qui nous sont dus; 3) respecter nos exigences réglementaires. Le Club Kiwanis d'Ottawa ne partage pas ses listes de donateurs et de participants à ses campagnes de financement avec des tierces parties. Si vous avez des questions au sujet de nos procédures en matière de respect de la vie privée, n'hésitez pas à communiquer avec Rita Harper au 613-233-1900.